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Ing. Matej Vagač, starosta mestskej časti Bratislava-Staré Mesto:

Dobré ráno. Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci. Otváram 8 zasadnutie

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, na ktorom vás vítam.

Vychádzajúc z prezenčnej listiny konštatujem, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Svoju

neúčasť na dnešnom rokovaní ospravedlnili Tomáš Murgaš z dôvodu zahraničnej pracovnej

cesty, Lukáš Teren z dôvodu neodkladných pracovných povinností a Igor Just z dôvodu

neodkladných pracovných povinností. Takže najprv budeme hlasovať o návrhu programu

dnešného zasadnutia zverejneného na úradnej tabuli na webovom sídle miestnej časti. Prosím

prezentujte sa a hlasujte prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Čiže máme schválený program. Chcel by som

povedať, že sťahujem bod číslo 2 z návrhu. Takže poprosím, aby sme o tom hlasovali. Čiže

prosím prezentujte sa. Sťahujem, sťahujem. Áno, povedali mi, že sa o tom hlasuje. O každom

návrhu zmeny programu sa potom hlasuje. Prosím hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za hlasovalo 16 poslancov a poslankýň, jeden

nehlasoval. Má niekto z poslancov návrh na zmenu programu? Ak nie tak potom teda

pristúpime k ďalším formálnym záležitostiam. Členmi predsedníctva sú zástupcovia starostu

Dana Kleinert a Peter Skalník. Do návrhovej komisie odporúčam určiť poslancov Annu

Dojčánovú, Milenu Gaálovú a Maroša Kormana. Má niekto doplňujúce návrhy? Ak nie tak

prosím prezentujte sa a hlasujte prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 17 poslancov a poslankýň. Poprosím, aby

návrhová komisia sa presunula. Ďakujem. Takže môžeme teda postupovať ďalej. Čiže za

overovateľov zápisnice odporúčam poslancov Ivana Bútoru a Maroša Kormana. Má niekto

doplňujúce návrhy? Áno, takže pani Józsovú a pána Kormana navrhujem ako overovateľov

zápisnice, ale ako overovateľ zápisnice takže môžem teba? Môžem, takže potom navrhujem

teda pani Józsovú a pána Števčíka za overovateľov zápisnice. Má niekto doplňujúce návrhy?

Ak nie tak dám hlasovať. Čiže prosím prezentujte sa a hlasujte prosím.
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/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za je 18 poslankýň a poslancov, proti nebol nikto.

Takže ďakujem pekne. Čiže už len pripomeniem poslancom, že na dvanástu hodinu bude

pripravený obed v hoteli Avance a podľa rokovacieho poriadku miestneho zastupiteľstva bude

o šestnástej hodine zaradený bod vystúpenie občanov v dĺžke trvania 30 minút. Ak

zastupiteľstvo prerokuje všetky ostatné body programu do šestnástej zaradí sa bod vystúpenie

občanov ako posledný bod rokovania bez ohľadu na čas. Prosím tiež poslancov, aby sa do

dopĺňania uznesení alebo návrhu na ich zmenu zapájali písomnou formou. Takže vážení

prítomní pristúpime teraz k prerokovaniu jednotlivých bodov. Bod číslo 1 Návrh na šiestu

zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2023 a zmenu tvorby a použitia

mimorozpočtových fondov mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2023.

1.  Návrh na šiestu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok

2023 a zmenu tvorby a použitia mimorozpočtových fondov mestskej časti Bratislava-Staré

Mesto na rok 2023

Starosta:

O úvodné slovo k predloženej informácii poprosím Ing. Krajčíkovú Štrbovú vedúcu

oddelenia finančného nech sa páči.

Ing. Krajčíková Štrbová, vedúca oddelenia finančného:

Dobrý deň prajem všetkým. Ďakujem veľmi pekne za slovo. Predkladáme šiestu zmenu

rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2023. Predkladaná zmena obsahuje

navýšenie bežného rozpočtu na strane príjmov o 1 578 657 euro. Skladá sa to z položiek

navýšenia poplatku za rozvoj vo výške 950 000. Celkovo účelové dotácie, účelovo viazané a

granty vo výške 533 657 euro. Zapojenie výnosu z parkovacej politiky, ktorý bol poukázaný z

rozpočtu Hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava vo výške 462 766 euro a zníženie

príjmu za predaj parkovacích kariet z dôvodu zavedenia ďalšej PAAS zóny na území Starého

Mesta o 167 766 euro. Súčasne znižujeme kompenzačný príspevok vo výške 200 000 euro,

ktorý bol určený pre senior centrum na rok 2023 na základe memoranda o spolupráci s Hlavným

mestom Slovenskej republiky Bratislava. Keďže tento nebol v rozpočte hlavného mesta

schválený nebude teda ani poukázaný v prospech mestskej časti tak musíme tieto príjmy znížiť.

V bode 2 predmetného návrhu šiestej zmeny navrhujeme bežné výdavky navýšiť o 628 657

euro. Tá zmena spočíva v tom, že v programe 1.2 zostali nevyčerpané prostriedky vo výške
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18 200 euro z dôvodu nevyčerpaných prostriedkov určených na individuálne dotácie, malé

dotácie a taktiež v zmysle schválenej staromestskej dotačnej schémy. Ono to bolo z dôvodu, že

bola vyhlásená len jedna výzva, prostriedky boli prerozdelené, ďalšia výzva vyhlásená nebude

a preto tieto prostriedky navrhujeme presunúť do programu 6.1 kultúra. V podprograme 1.3

finančná a rozpočtová politika ide o navýšenie prostriedkov vo výške 503 321. 483 991 sú

prostriedky, ktoré sme obdržali z ministerstva vnútra ako príspevky za ubytovanie odídencov a

tieto sú potom pre-posielané oprávneným osobám, ktoré na území Starého Mesta poskytujú

ubytovanie odídencom. 19 333 euro je dotácia od ministerstva vnútra za parlamentné voľby.

Taktiež navyšujeme, navrhujeme navýšiť v programe 1.7 rozpočet o 17 000 kvôli poštovnému.

V programe 3.1 navrhujeme navýšenie o 15 000 euro na opravu a rekonštrukciu ciest, ale teda

hlavne na opravu dlažby v historickej časti Starého Mesta. V programe 4.2 je to navýšenie

prostriedkov o 43 000, tieto prostriedky budú použité na odborné ošetrenie drevín, na založenie

zelene a dosadenie existujúcich verejných priestorov ako náhrada výsadby za dreviny, ktoré

museli byť odstránené z dôvodu havarijného stavu. Tak ako už som vravela v tom programe 6.1

celkovo budú prostriedky zvýšené o 25 200, čiže už spomínaných 18 200 euro z nevyčerpaných

dotácií plus dotácia z Bratislavského samosprávneho kraja o 7 000 euro. V programe 8.1 čiže

senior centrum je to navýšenie o 22 916 euro z titulu získanej dotácie a taktiež v 8.3 je to 190

euro na rodinné prídavky z dotácie Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny. Ďalej navrhujeme

navýšenie v programe 1.8 o 20 000 euro a je to dotácia, ktorú mestská časť poskytne

neziskovému fondu Fond architekta Weinwurma, ktoré je možné alebo v súlade so zákonom

583 z roku 2004 o rozpočtových pravidlách kedy môžeme poskytnúť takúto dotáciu osobe alebo

právnickej osobe, ktorej zakladateľom je obec, na konkrétne úlohy a akcie vo verejnom záujme

alebo v prospech rozvoja územia obce. V kapitálovom rozpočte navrhujeme ako na strane

príjmov tak aj na strane výdavkov navýšiť sumu o 41 000 na realizáciu projektu rekonštrukcie

športovej infraštruktúry Základná škola Palisády. Ďakujem veľmi pekne.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto materiálu nech sa páči. Ďakujem, takže ak

nie sú žiadne pripomienky, doplňujúce návrhy tak teda by sme hlasovali o tomto materiály.

Prosím prezentujte sa. Aha, najprv poprosím návrhovú komisiu.

Návrhová komisia:

Milé kolegyne, milí kolegovia. Ideme hlasovať o návrhu na šiestu zmenu rozpočtu

mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2023 a zmenu tvorby a použitia

mimorozpočtových fondov mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2023 tak ako vám bola

prezentovaná a predložená.

Starosta:



4

Ďakujem. Takže prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za hlasovalo 17 poslankýň a poslancov, zdržali sa 2.

2. Stiahnutý z rokovania (Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto o miestnej dani za psa, za predajné automaty a za nevýherné

hracie prístroje na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto)

Starosta:

Pristúpime k ďalšiemu bodu Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto k návrhu Dodatku č. 24 Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky

Bratislava.

3.  Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré

Mesto k návrhu Dodatku č. 24 Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému materiálu poprosím Ing. Krajčíkovú Štrbovú nech sa

páči.

Ing. Krajčíková Štrbová, vedúca oddelenia finančného:

Ďakujem veľmi pekne. 13. septembra 2023.

Starosta:

Nie to je 3 teraz bod číslo 2 sme stiahli, ide bod číslo 3. Čiže áno, ide áno, čiže ja som

prečítal bod číslo 3 Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré

Mesto k návrhu Dodatku č. 24 Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky.

Ing. Krajčíková Štrbová, vedúca oddelenia finančného:

Môžem? Dobre. Takže ďakujem za slovo. Predkladaný návrh stanoviska miestneho

zastupiteľstva vychádza z listu, ktorý obdržal starosta mestskej časti 13. septembra 2023 a bol

požiadaný o vyjadrenie sa k predloženému návrhu zmeny štatútu a teda, aby sa zaslalo písomné

stanovisko miestneho zastupiteľstva. Ide o dodatok číslo 24, ktorý sa týka článku 91 rozpočtové

určenie príjmov Bratislavy a mestských častí pričom toto písomné stanovisko vychádzajúc z

jednotlivých ustanovení štatútu hlavného mesta sa požaduje, aby bolo buď súhlasné alebo

nesúhlasné vyjadrenie, na iné vyjadrenia sa neprihliada. Predkladaný návrh stanoviska k tejto
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zmene štatútu článku 24 pozostáva z jednotlivých bodov. Jednak sa štandardizuje delenie

podielových daní a dane z nehnuteľnosti medzi mestom a mestské časti ako aj medzi mestskými

časťami. Zvyšuje sa percento z podielových daní, ktoré prináleží mestským častiam na

financovanie škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti, daň z príjmov fyzických

osôb podľa prepočítaných žiakov zostáva 40% váha, menia sa percentuálne podieli v pomere

66,2% pre rozpočet hlavného mesta, 33,8% pre rozpočty mestských častí. Táto zmena týchto

percentuálnych podielov má finančný dopad pre mestskú časť Bratislava-Staré Mesto 222 000

euro, ktoré by sme dostali ak by sa vychádzalo z rovnakých vstupných údajov, ktoré platili pre

rok 2023. Ďalej sa zavádza spôsob rozdeľovania dane z nehnuteľnosti medzi mestské časti,

ktorý zavádza aj mieru solidarity medzi mestskými časťami, ktorý bol v posledných troch

rokoch rozdeľovaný na základe uznesení. Toto sa zmení, bude to súčasťou štatútu a bude teda

rovnaký mechanizmus platiť tak ako platí aj pre podielovú daň príjmu z fyzických osôb.

Zvyšuje sa výnos z lístkov za krátkodobé parkovanie, parkovacie lístky pre hlavné mesto z

podielu 85% na 90% z dôvodu, že hlavné mesto znáša takmer všetky náklady spojené s

prevádzkou parkovacieho systému, ale podiel z výnosu úhrad za rezidentské abonentské

parkovacie karty zostáva v pomere 50 pre hlavné mesto a 50 pre mestské časti. Čo je ale dôležité

tu povedať, že pomery, ktoré boli určené pre mestskú časť Staré Mesto zostávajú nezmenené,

to znamená, že výnos uhrádza rezidentské abonentské parkovacie karty a súčasne aj parkovacie

lístky je pre mestskú časť a pre hlavné mesto 70% a pre mestskú časť je to 30% a taktiež sa v

tomto návrhu dodatku 24 vypúšťajú prechodné ustanovenia, ktoré sa týkali regulácie dočasného

parkovania určených zónach v zmysle všeobecne záväzných nariadení mestskej časti, ktoré už

skončilo. Ďakujem veľmi pekne.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Nech sa páči pán Illéš.

Poslanec Mgr. Illéš:

Kolegyne, kolegovia ďakujem za slovo. Ja som si prešiel celý ten materiál a našiel som

tam takú malú nezrovnalosť, ktorá sa týka teda toho konsolidovaného znenia. Mne aj všetkým

kolegom je to určite jasné, ale môžu sa nájsť niektorí občania, ktorí si to prečítajú a sa nad tým

pozastavia. Čiže by som bol rád keby sme si to do-vysvetlili. Ďakujem pekne.

Ing. Krajčíková Štrbová, vedúca oddelenia finančného:

Čiže v tom konsolidovanom znení dodatku číslo 24 článok 1 v bode D je uvedené

55,5%, je to materiál, ktorý pripravoval magistrát čiže budeme ich musieť upozorniť na túto

nezrovnalosť, lebo tie percentuálne podiely tak, ako som uviedla aj v tej dôvodovej správe aj

prepočet tých 222 000 je robený na tých 33,8%. Takže upozorníme ich na túto nezrovnalosť.

Starosta:
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Dobre ďakujem pekne za pripomienku. Má ešte niekto z poslancov a poslankýň nejaký

návrh, otázku? Ak nie tak poprosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto súhlasí s návrhom dodatku

číslo 24, ktorým sa mení a dopĺňa článok 91 Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky

Bratislavy.

Starosta:

Takže prosím prezentujte sa a prosím hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 18 poslankýň a poslancov, proti 1, zdržal sa

1. Môžeme pokračovať v našom jednaní bodom číslo 4 Návrh na doplnenie uznesenia číslo

111/2020 zo dňa 03.11.2020, ktorým bolo schválené odňatie správy k pozemkom

registra ,,E“ parcelné číslo 8341, parcelné číslo 8340, parcelné číslo 8339, parcelné číslo 8336/1

a odňatie komunikácie na Poštovej ulici spolu s prevodom vlastníctva k mobiliáru na Poštovej

ulici.

4.  Návrh na doplnenie uznesenia číslo 111/2020 zo dňa 03.11.2020, ktorým bolo

schválené odňatie správy k pozemkom registra ,,E“ parcelné číslo 8341, parcelné číslo

8340, parcelné číslo 8339, parcelné číslo 8336/1 a odňatie komunikácie na Poštovej ulici

spolu s prevodom vlastníctva k mobiliáru na Poštovej ulici

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému návrhu poprosím Ing. Boďovú vedúcu oddelenia

majetkového nech sa páči.

Ing. Boďová, vedúca oddelenia majetkového:

Dobrý deň všetkým. Takže Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava uznesením

číslo 111 z roku 2020 súhlasilo s odňatím správy pozemkov vo vlastníctve hlavného mesta,

parcelné čísla, ktoré spomenul pán starosta a tieto parcely sa nachádzajú na Poštovej ulici a

zároveň miestne zastupiteľstvo odsúhlasilo aj od-zverenie komunikácie na Poštovej ulici spolu

s prevodom mobiliáru, ktorý bol osadený na tejto Poštovej ulici. Účelom bolo prepojiť priestor

Poštovej ulice s ostatnými časťami pešej zóny a vytvoriť tak víziu vytvorenie jednotného

vizuálneho a funkčného celku. Na základe uvedeného bol dňa 22.06.2002 uzatvorený protokol

o vrátení majetku zvereného do správy mestskej časti. Keďže hlavné mesto Bratislava malo so
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zaevidovaním mobiliáru teda konkrétne sochy a fontány do svojho majetku problém, v podstate

inventarizačný, tak sme súhlasili s tým, že vytvoríme respektíve pripravíme dodatok k

uvedenému uzneseniu, ktorým hodnotu komunikácie od-zverenej ponížime o hodnotu týchto

dvoch umeleckých diel a vlastne to je predmetom uvedeného materiálu.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu nech sa páči. Ak nie sú teda žiadne

otázky alebo návrhy takže poprosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh uznesenia.

Ďakujem.

Návrhová komisia:

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje doplnenie

uznesenia miestneho zastupiteľstva mestskej časti číslo 111/2020 zo dňa 03.11.2020 o text,

ktorý vám bol prečítaný a prezentovaný.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

 Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 19 poslancov a poslankýň, proti nikto, zdržali

sa 2. Môžme prejsť na bod číslo 5 Návrh na schválenie prevodu nehnuteľného majetku z

vlastníctva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto do vlastníctva Hlavného mesta Slovenskej

republiky Bratislavy ako prípad hodný osobitného zreteľa.

5.  Návrh na schválenie prevodu nehnuteľného majetku z vlastníctva mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto do vlastníctva Hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy

ako prípad hodný osobitného zreteľa

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému návrhu poprosím Ing. Boďovú nech sa páči.

Ing. Boďová, vedúca oddelenia majetkového:

Takže tento materiál nadväzuje na ten predchádzajúci a v zásade ide o to majetkové

vysporiadanie a vlastne zaevidovanie uvedeného majetku do vlastníctva hlavného mesta a teda

navrhujeme prevod tohto nehnuteľného majetku hodnotu, ktorý sme ponížili hodnotu od-

zverenej komunikácie za podmienok, ktoré sú uvedené v návrhu uznesenia.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto návrhu. Nech sa páči pán Števčík.
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Poslanec Mgr. Števčík:

Ďakujem pekne. Ja by som len chcel povedať, že síce pán starosta stiahol materiál, ktorý

mal priniesť do mestskej časti 40 000 eur z dôvodu, že vlastne mestská časť potrebuje financie.

Tu však vidíme, že vlastne majetok mestskej časti sa ide prevádzať alebo chcete prevádzať na

hlavné mesto za symbolické euro. Nemyslím, že to je správne riešenie, pretože v minulosti bolo

urobené rozhodnutie predchádzajúcim zastupiteľstvom o od-zverení alebo teda tejto

komunikácie aj s týmto umeleckými dielami je jedna vec, to neznamená, že to bolo správne

rozhodnutie a jednoznačne som proti tomu, aby mestská časť takýmto spôsobom rozdávala svoj

majetok. Ďakujem pekne.

Starosta:

Ďakujem pekne. Má ešte niekto nejaký návrh na doplnenie? Nech sa páči pán Illéš.

Poslanec Mgr. Illéš:

Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcel pána Števčíka spýtať, že kde bol v roku 2020 keď

sa toto riešilo, prečo sa vtedy neozval? Ďakujem pekne.

Starosta:

Ďakujem pekne. Ak nie sú ďalšie, áno, nech sa páči faktickou pán Števčík.

Poslanec Mgr. Števčík:

Pán kolega ja som nebol poslancom miestneho zastupiteľstva takže som sa o tom

nemohol rozhodovať, aby som sa k tomu nevyjadroval ako poslanec, ale jednoducho to bolo

rozhodnutie predchádzajúceho zastupiteľstva kde neviem či vy ste boli alebo ja som tam nebol

a nemohol som to ovplyvniť a teraz to ovplyvniť môžem aspoň tak, že na to poukážem na

zasadnutí zastupiteľstva.

Starosta:

Ďakujem. Ďakujem pekne. Takže mohli by sme teda ukončiť diskusiu. Čiže ak nie sú

ďalšie pripomienky tak prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje prevod

nehnuteľného majetku z vlastníctva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto do vlastníctva

Hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy ako prípad hodný osobitného zreteľa. Ide o

dve umelecké diela na Poštovej ulici a za podmienok, ktoré vám boli prezentované.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:
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Ďakujem pekne. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 19 poslancov a poslankýň, proti boli 2.

Bod číslo 6 Návrh na schválenie zmeny uznesenia číslo 11/2022 z 28.11.2022, ktorým bola

schválená zmena uznesenia číslo 56/2022 zo dňa 28.06.2022, ktorým bol schválený nájom

technologických zariadení na výrobu tepla pre spoločnosť MH Teplárenský holding a. s., ako

prípad hodný osobitného zreteľa.

6.  Návrh na schválenie zmeny uznesenia číslo 11/2022 z 28.11.2022, ktorým bola

schválená zmena uznesenia číslo 56/2022 zo dňa 28.06.2022, ktorým bol schválený nájom

technologických zariadení na výrobu tepla pre spoločnosť MH Teplárenský holding a. s.,

ako prípad hodný osobitného zreteľa

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému návrhu poprosím Ing. Boďovú nech sa páči.

Ing. Boďová, vedúca oddelenia majetkového:

Takže uvedeným materiálom predlžujeme už uzatvorenú nájomnú zmluvu na prenájom

tepelno-energetických zariadení so spoločnosťou MH Teplárenský holding o obdobie ďalšieho

kalendárneho roka. Počas tohto kalendárneho roka, v podstate my sa už na to pripravujeme

dlhšiu dobu, plánujeme obstarať koncesiu na dodávku, vlastne koncesnú zmluvu na dodávku

tohto tepla s tým, že v súčasnosti už prebiehajú prípravné trhové konzultácie, ktoré by nám mali

pomôcť zadefinovať presne špecifiká zákazky vlastne na vyhlásenie tej koncesie. Myslím, že

prvé stretnutie respektíve práve MH TH sa nám prihlásilo ako jediný uchádzač do týchto

prípravných trhových konzultácií a tento týždeň by mali prebehnúť. Čiže veríme tomu, že aj s

ich pomocou sa nám podarí zadefinovať ten predmet zákazky tak, aby sme v priebehu toho roka

dokázali vy-súťažiť koncesionára. Takže z mojej strany k uvedenému materiálu všetko, ale

dovolím si uviesť, lebo s pánom starostom sme prišli na chybu, že v návrhu uznesenia je chyba

a to, že doba nájmu sa predlžuje a je so začiatkom plynutia nájmu od 01.01.2023 to znamená

to nahrádzanie, v podstate v tej časti, ktoré sa nahrádzajú v bode doba nájmu uvedená dva roky

so začiatkom plynutia od 01.01.2023, aby to bolo úplne jasné, že tam nastala chyba.

Starosta:

Ďakujem pekne. Teda opravíme to autoremedúrou to, že tam meníme len dátum začiatok

plynutia 2023 tam vznikol nejaký preklep. Takže otváram diskusiu. Nech sa páči pán

Mikulášek.

Poslanec Mgr. Mikulášek:

Ďakujem za slovo. Ja len teda, aby to tu padlo, že pripravuje sa to verejné obstarávanie

a kedy predpokladáte, že by sa mohlo vyhlásiť, lebo teda počúvame, že nejaké trhové
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konzultácie. Je to vec, ktorá sa dotýka veľa tisícov domácnosti v našej mestskej časti tak možno

by bolo dobré, aby to tu padlo, že kedy, lebo ste povedali, že v priebehu budúceho roka, že či

to bude začiatkom, koncom alebo že?

Ing. Boďová, vedúca oddelenia majetkového:

Podľa komunikácie vlastne s pánom Zagyim z referátu verejného obstarávania on v

podstate spomínal, že ak tie prípravné trhové konzultácie nám pomôžu zadefinovať ten predmet

zákazky tak, že by to mohlo byť tip top tak do dvoch mesiacov by to mohli vyhlásiť.

Poslanec Mgr. Mikulášek:

Aha, vynikajúco. Ďakujem veľmi pekne.

Starosta:

Ďakujem pekne. Má ešte niekto nejakú otázku, návrh? Ak nie tak poprosím návrhovú

komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.

Návrhová komisia:

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje zmenu

uznesenia číslo 11 z roku 2022 z 28.11.2022, ktorým bola schválená zmena uznesenia číslo

56/2022 zo dňa 28.06.2022, ktorým bol schválený nájom technologických zariadení na výrobu

tepla pre spoločnosť MH Teplárenský holding ako prípad hodný osobitného zreteľa.

Starosta:

Ďakujem. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem pekne. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 21 poslankýň a poslancov. Môžeme

teda pokračovať ďalej. Bod číslo 7 Návrh na schválenie zmeny uznesenia číslo 12/2022 z

28.11.2022, ktorým bola schválená zmena uznesenia číslo 57/2022 zo dňa 28.06.2022, ktorým

bol schválený nájom nebytových priestorov pre spoločnosť MH Teplárenský holding  ako

prípad hodný osobitného zreteľa.

7.  Návrh na schválenie zmeny uznesenia číslo 12/2022 z 28.11.2022, ktorým bola

schválená zmena uznesenia číslo 57/2022 zo dňa 28.06.2022, ktorým bol schválený nájom

nebytových priestorov pre spoločnosť MH Teplárenský holding  ako prípad hodný

osobitného zreteľa

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému návrhu poprosím Ing. Boďovú nech sa páči.
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Ing. Boďová, vedúca oddelenia majetkového:

Takže jedná sa o obdobný prípad ako v predchádzajúcom návrhu uznesenia aj keď v

tomto prípade sa jedná o kotolne, ktoré si spoločnosť MH Teplárenský holding od nás prenajala

a rovnako navrhujeme predĺženie nájmu z rovnakých dôvodov o jeden rok hej. Opätovne dávam

na zreteľ, že v časti A pôvodne schváleného textu sa text nahrádza slovami doba trvania nájmu

o nájme od 01.01.2023 do 31.12.2024.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Takže tiež si autoremedúrou

oslovujem tento návrh, že dám meniť ten dátum 2024 na 2023. Ak teda nie sú žiadne iné návrhy

alebo otázky poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje zmenu

uznesenia  Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto číslo 12 z roku 2022,

ktorá sa týka doby trvania zmluvy o nájme so spoločnosťou MH Teplárenský holding ako

prípad hodný osobitného zreteľa.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

 Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 21 poslancov a poslankýň. Môžeme prejsť k

bodu číslo 8 Návrh na schválenie prenájmu nebytových priestorov v budove základnej školy na

Mudroňovej ulici číslo 83 v Bratislave ako prípad hodný osobitného zreteľa.

8.  Návrh na schválenie prenájmu nebytových priestorov v budove základnej školy

na Mudroňovej ulici číslo 83 v Bratislave ako prípad hodný osobitného zreteľa

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému návrhu poprosím Ing. Boďovú nech sa páči.

Ing. Boďová, vedúca oddelenia majetkového:

Takže mestská časť Bratislava-Staré Mesto je zriaďovateľom základnej školy

Mudroňova 83, ktorej súčasťou sú aj priestory, ktoré sú predmetom nájomnej zmluvy. V

uvedenom materiály predkladáme na schválenie uzatvorenie nájomnej zmluvy s neziskovou

organizáciou Mentor za podmienok, ktoré sú uvedené v návrhu uvedeného uznesenia pričom

osobitný zreteľ spočíva v tom, že uvedená nezisková organizácia poskytuje vzdelávacie
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voľnočasové aktivity pre žiakov základnej školy Mudroňova a zároveň poskytuje priestor pre

ich umeleckú a tvorivú realizáciu.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nie sú žiadne otázky ani

pripomienky tak poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje prenájom

nebytových priestorov v budove základnej školy na Mudroňovej ulici číslo 83 ako prípad hodný

osobitného zreteľa neziskovej organizácii Mentor so zmluvou aká vám bola predložená.

Starosta:

Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem pekne. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 21 poslankýň a poslancov. Môžme

pokračovať ďalej. Bod číslo 9 Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej

republiky o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území

Hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy.

9.  Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré

Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky o

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území Hlavného

mesta Slovenskej republiky Bratislavy

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému návrhu poprosím Mgr. Kundráka vedúceho oddelenia

starostlivosti o životné prostredie nech sa páči.

Mgr. Kundrák, vedúci oddelenia starostlivosti o životné prostredie:

Dobrý deň vážené poslankyne, vážení poslanci. Ďakujem pekne za slovo. Návrh

všeobecne záväzného nariadenia o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné

odpady spracovaný hlavným mestom Slovenskej republiky prichádza s niektorými zmenami.

Samotný návrh zrušuje predošlé platné všeobecne záväzné nariadenie z roku 2012, ktoré bolo

doplnené všeobecne záväzným nariadením z roku 2014 a prináša nasledujúce podstatnejšie

zmeny a viacero drobných formálnych zmien. §4 všeobecne záväzného nariadenia aj predošlý
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aj súčasný upravoval sadzby za odvoz komunálnych odpadov. Predošlé všeobecne záväzné

nariadenie rozoznávalo sadzby aj pre jedno a dvoj osobové domácnosti žijúce v rodinnom

dome. Tieto sadzby boli zrušené, reflektuje to na návrh všeobecne záväzného nariadenia o

nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na území hlavného mesta,

ktorým je možné nejakým spôsobom zmierniť náklady okrem iného možnosť zmeniť

frekvenciu z maximálnej 14 dní na 28 dní pre domácnosti bývajúce v individuálnej bytovej

výstavbe. Zároveň prinieslo modifikácie počtu osôb na jeden kontajner či už pri individuálnej

bytovej výstavbe alebo pri komplexnej bytovej výstavbe, teraz hovorím o tom návrhu

všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s odpadom, na ktoré reflektovalo aj všeobecne

záväzné nariadenie o miestnom poplatku. Oproti pôvodne platnému všeobecne záväznému

nariadeniu o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady došlo aj k

zániku možnosti úľav pre rodiny s deťmi nad 3 deti, ktoré bolo pôvodne upravené v §7. Ďalej

§9 navrhovaného všeobecne záväzného nariadenia prináša možnosť pre osoby, ktoré sa viac

ako 90 dní nezdržujú vo svojej domácnosti si požiadať o 20% úľavu z týchto sadzieb. Zároveň

sa zavádza možnosť váženého množstvového zberu komunálneho odpadu konkrétne v §1 odsek

3 tohto návrhu všeobecne záväzného nariadenia pre nebytové budovy a ostatné budovy na

bývanie, ktoré sú taxatívne vymenované v tomto ustanovení. §4, ktorý uvádza sadzby za

jednotlivé možnosti zberu odpadov uvádza aj sadzby za ten vážený zber pričom §10 toho

druhého ďalšieho bodu navrhovaného všeobecne záväzného nariadenia o  nakladaní s

komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi uvádza spôsob zapojenia sa do

váženého množstvového zberu komunálneho odpadu. Výhodou tohto váženého  zberu

komunálneho odpadu môže byť napríklad priestorová úľava keď niektoré budovy, ktoré sú teda

vymenované v tomto návrhu všeobecne záväzného nariadenia by museli mať veľké množstvo

kontajnerov, takto sa zmenší táto potreba. Takže toto sú základné úpravy. Čo sa týka finančných

dopadov je tam pomerne širšia možnosť kombinatoriky. To znamená, že nedá sa nejak paušálne

zodpovedať na otázku či to bude pre ľudí pozitívny alebo negatívny dopad. Čo sa týka jedno a

dvoj osobových domácností, čo sa týka jedno osobových domácností je možné povedať teraz

žijúcich v rodinnom dome, že ten dopad bude negatívny, pretože aj pri zvýšení frekvencie zo

14 na 28 dní, čo by znamenalo 50% zníženie nákladov, tak využívanie tej sadzby podľa

predošlého všeobecne záväzného nariadenia, to je §4 písmeno C odsek teraz neviem z pamäti,

v súčasnosti je to písmeno A, tak ten je viac ako dvakrát väčší ako bol ten pôvodný. To znamená,

že aj 50% v podstate s dvojnásobným navýšením frekvencie odvozu sa nevykompenzuje pre

nich táto nová sadzba, podľa ktorej im bude odvádzaný odpad. Čo sa týka osôb žijúcich

napríklad v bytovkách tak tam závisí od množstva osôb koľko tam žije, pokiaľ tam žije 5 osôb

tak pre tie osoby to bude určite pozitívne, pretože sa zmenila v bytových domoch potreba
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zbernej nádoby zo 4 na 5 osôb. Takisto to je pri bytovkách a ostatných budovách kde z 12 na

14 sa zmenilo alebo respektíve z 30 na 45 osôb na jednu zbernú nádobu. To znamená, že tie

osoby, ktoré sa nachádzajú hraničné a zasiahne ich to navýšenie množstva ľudí na jednu zbernú

nádobu tak tiež z toho budú benefitovať. Nedá sa to teda nejak paušálne jednoznačne povedať.

Takže toľkoto tie základné úpravy podľa návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného

mesta o miestnom poplatku. Mestská časť Staré Mesto nemá pripomienky k tomu návrhu.

Starosta:

Ďakujem veľmi pekne za úvodné slovo. Teraz otváram diskusiu k tomuto bodu nech sa

páči. Nech sa páči pani Hitková.

Poslankyňa Mgr. Hitková, PhD.:

Ďakujem veľmi pekne. Ja som sa na komisii pýtala, nie teda len ja, ale viacerí sme sa

pýtali na komisii školstva, že či viete zistiť do zastupiteľstva či tá možnosť toho odvozu odpadu

každých 28 dní a nie každých 14 dní je možnosťou len pre obyvateľov alebo či to môže v

podstate nariadiť aj mesto a teda ste sľúbili, že sa k tomu vyjadríte.

Mgr. Kundrák, vedúci oddelenia starostlivosti o životné prostredie:

Áno, je to možnosť obyvateľov, ktorí vo svojom teda v tej žiadosti uvedú frekvenciu

toho.

Poslankyňa Mgr. Hitková, PhD.:

To znamená, že mesto nemôže pristúpiť k tomu, že ak si občania želajú odvoz každých

14 dní, že by sa stalo, že nebudú chodiť len raz za 28 dní?

Mgr. Kundrák, vedúci oddelenia starostlivosti o životné prostredie:

Mám za to, že nie. Nemôže.

Poslankyňa Mgr. Hitková, PhD.:

Ďakujem.

Starosta:

Ďakujem pekne. Má ešte niekto nejakú otázku alebo? Ak nie tak poprosím návrhovú

komisiu o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje stanovisko k

návrhu Všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava o

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území hlavného mesta

Slovenskej republiky v znení ako vám bolo predložené a prezentované.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte prosím.

/Prezentácia/
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/Hlasovanie/

Starosta:

 Ďakujem pekne. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 19 poslankýň a poslancov, zdržali sa

3. Môžme prikročiť k ďalšiemu bodu a to je bod číslo 10 Návrh stanoviska Miestneho

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia

hlavného mesta Slovenskej republiky o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými

stavebnými odpadmi na území hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava.

10.  Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré

Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky o

nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území hlavného

mesta Slovenskej republiky Bratislava

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému návrhu poprosím Mgr. Kundráka nech sa páči.

Mgr. Kundrák, vedúci oddelenia starostlivosti o životné prostredie:

Ďakujem pekne za slovo. Návrh všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s

komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi na území hlavného mesta rovnako ako predošlé

všeobecne záväzné nariadenie navrhuje zrušiť predošlú úpravu a nahradiť ju novou s tým, že

zoradenie paragrafu je v zásade zhodné s tou predošlou to znamená, že je to modifikácia toho

predošlého všeobecne záväzného nariadenia. Medzi základné zmeny patrí jednak §5 odsek 5

kde sa detailnejšie upravujú povinnosti nakladania odpadu na verejných podujatiach. V §6

odsek 2 sa navrhuje odstránenie minimálnej šírky komunikácie kde sa vykonáva zber odpadov.

Viaceré tieto, vrátane tohto, týchto návrh na úpravy vyplýva z praxe. To znamená, že riešia tým

skúsenosti a zlepšenie efektivity. Čo sa týka tých takých podstatnejších zmien z hľadiska

vnímania občanov je teda §9 kde sa upravujú množstvá respektíve počty ľudí, minimálne

množstvo ľudí na jednu zbernú nádobu. Rovnako sa tam teda upravuje aj tá spomínaná

frekvencia respektíve minimálna možná frekvencia odvozu zberu odpadov pre obyvateľov

individuálnej bytovej výstavby to znamená, že z minimálnej respektíve maximálnej 14 môže

byť teraz už v súčasnosti 28. Tam teda len takú poznámku, zákon o odpadoch hovorí len o

minimálnej frekvencii 14 dní pre biologicky rozložiteľné odpady a pripúšťa navýšenie tohto

počtu dní pre ostatné druhy odpadov vrátane zmesového komunálneho odpadu. To znamená, že

je to v súlade s týmto zákonom. Pre rodiny a bytový dom teda môže byť do 5 osôb z pôvodných

4 osôb jedna zberná nádoba, pre bytovky a ostatné budovy, v ktorých bolo 12 osôb tak v

súčasnosti to je 14 osôb na jednu zbernú nádobu. Tých, ktorých bolo 30 osôb je až do 45 osôb,
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vyplýva to aj zo skutočnosti, že biologicky rozložiteľný kuchynský odpad sa separuje

individuálne a o tento objem sa odľahčí ten zmesový komunálny odpad. Ďalej pribudla možnosť

respektíve pribudla skutočnosť, že zber biologicky rozložiteľného komunálneho odpadu sa

bude vyvážať po celý rok osobitne upravenej frekvencii v zime, doteraz sa v zime nevyvážalo

a tiež sa doplnili niektoré, sa vy-precizovali  niektoré informácie nakladania so šatstvom a

textíliami a informácie k odpadovým pneumatikám. Takže toľkoto sú tie najpodstatnejšie

zmeny.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu nech sa páči. Ak teda nie sú žiadne

tak poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje stanovisko k

návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky o nakladaní s

komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území hlavného mesta Slovenskej

republiky v znení ako vám bolo predložené.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

 Ďakujem pekne. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 19 poslankýň a poslancov, zdržali sa

3. Bod číslo 11 Správa z kontroly stavu plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej

časti Bratislava-Staré Mesto k 30.06.2023.

11.  Správa z kontroly stavu plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej

časti Bratislava-Staré Mesto k 30.06.2023

Starosta:

O úvodné slovo k predloženej správe poprosím miestneho kontrolóra pána Galandu

nech sa páči.

JUDr. Galanda, miestny kontrolór:

Ďakujem pekne. Vážený pán starosta, milé poslankyne, ctení poslanci. V súlade jednak

s plánom práce k rokovacím poriadkom predkladám správu z kontroly plnenia uznesení s tým,

že dátum, ku ktorému bola robená bolo 30.06. teda polrok tohto roku. Za prvý polrok celkovo

rokovalo zastupiteľstvo 4 krát a bolo tam 89 uznesení, z toho 52 bolo takých kde bola nejaká
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úloha, konkrétny nositeľ a teda aj termín z toho vyplývajúci a plus do kontroly sme zahrnuli aj

tie uznesenia, ktoré 31.12. minulého roku boli evidované ako nesplnené alebo priebežne

splnené. Výsledkom toho je jednak prehľad plus grafový koláč ako aj samotné prílohy.

Ďakujem za slovo.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu nech sa páči. Ak nie sú k tomu žiadne

otázky ani návrhy tak poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto berie na vedomie správu

z kontroly stavu plnenia uznesení miestneho zastupiteľstva mestskej časti k 30. júnu 2023 tak

ako vám bola prezentovaná hlavným kontrolórom Starého Mesta doktorom Galandom.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

 Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 22 poslankýň a poslancov. Môžeme teda

pokračovať ďalej. Bod číslo 12 Vzdanie sa zástupkyne starostu Mgr. art. Dany Kleinert

členstiev v Komisii pre sociálne veci, zdravotníctvo a rodinu a v Komisii pre kultúru.

12.  Vzdanie sa zástupkyne starostu Mgr. art. Dany Kleinert členstiev v Komisii

pre sociálne veci, zdravotníctvo a rodinu a v Komisii pre kultúru

Starosta:

Poprosím o slovo pani zástupkyňu starostu pani Mgr. art. Kleinert nech sa páči.

Zástupkyňa starostu Mgr. art. Kleinert:

Ďakujem pekne. Ja som chcela iba, že vzhľadom ku môjmu novému mandátu

poslankyne Národnej rady Slovenskej republiky a dôveru, ktorú mi obyvatelia dali som sa

rozhodla prehodnotiť veľkosti svojich záväzkov a v rámci tohto padlo rozhodnutie, že by som

si znížila úväzok ako vicestarostka a zároveň sa vzdala komisií, členstva v komisiách sociálnych

vecí a kultúry. Tu by som chcela povedať, že toto vzdanie sa členstva v komisiách robím teda

síce s ťažkým srdcom, pretože kolegovia a kolegyne sú skvelé, na druhej strane viem, že sú to

vlastne komisie, ktoré sú naozaj v dobrých rukách a za doterajšiu spoluprácu veľmi pekne

ďakujem. Ďakujem.

Starosta:
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Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Nech sa páči s faktickou pán Beňuška.

Poslanec Beňuška:

Dobrý deň. Ja by som chcel pani Kleinert poďakovať a teda pogratulovať k zvoleniu do

národnej rady a myslím si, že bola zvolená aj vďaka zásluhám, ktoré má v komunále. Takže

ďakujeme a robte ďalej dobrú prácu.

Starosta:

Ďakujem pekne. Nasleduje pán Korman nech sa páči.

Poslanec Mgr. Korman:

Ďakujem. Ja by som sa chcel pridať ku kolegovi Beňuškovi. Chcel by som povedať, ja

viem, že to je také trošku klišé, ale myslím si, že teraz je to dôležité ako povedal Edmund Burke,

že jediná vec, ktorú potrebuje zlo na to, aby zvíťazilo je, aby dobrí ľudia nič nerobili. Chcel by

som poďakovať Danke Kleinert, že sa do toho pustila, som hrdý na Danku, že bojuje za

demokratické sily aj v národnej rade, aj vďaka tomu môžeme my v samosprávach bojovať za

občanov v rámci výkonu nášho demokraticky získaného mandátu. Takže ďakujem ti Danka.

Starosta:

Ďakujem veľmi pekne. Čiže ak teraz nie sú už ďalšie pripomienky alebo návrhy tak by

som poprosil návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto berie na vedomie vzdanie

sa zástupkyne starostu pani Dany Kleinert členstiev komisií pre sociálne veci, zdravotníctvo a

rodinu a v komisii pre kultúru z dôvodu zvolenia do Národnej rady Slovenskej republiky.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 22 poslankýň a poslancov. Môžeme prikročiť

k bodu číslo 13 a to je Určenie poslanca oprávneného vykonávať sobášne obrady a za obradníka

slávnostného uvítania detí do života.

13.  Určenie poslanca oprávneného vykonávať sobášne obrady a za obradníka

slávnostného uvítania detí do života

Starosta:

Pán poslanec Kulich požiadal o schválenie za poslanca oprávneného vykonávať sobášne



19

obrady a za obradníka slávnostného uvítania detí do života. Otváram diskusiu k tomuto bodu.

Nech sa páči pán Mikulášek.

Poslanec Mgr. Mikulášek:

Sa teším z toho, že bude ďalší poslanec sobášiť a veľmi chcem privítať v klube

poslancov, ktorí sobášia, pána Kulicha.

Starosta:

Ďakujem pekne. Ak teda nie sú už ďalšie pripomienky alebo návrhy tak prosím

návrhovú komisiu o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje pána poslanca

Mariána Kulicha za poslanca oprávneného vykonávať sobášne obrady a za obradníka

slávnostného uvítania detí do života.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem pekne. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 21 poslancov a poslankýň, 1 sa zdržal.

Môžeme prejsť na bod číslo 14 Čiastková správa o krytoch civilnej ochrany na území mestskej

časti Bratislava-Staré Mesto a v správe mestskej časti Bratislava-Staré Mesto.

14.  Čiastková správa o krytoch civilnej ochrany na území mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto a v správe mestskej časti Bratislava-Staré Mesto

Starosta:

O úvodné slovo k predloženej správe poprosím Ing. Lauka vedúceho kancelárie

prednostu nech sa páči.

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

Dobrý deň. Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán starosta, vážené vedenie mestskej

časti, ctený poslanecký zbor. V súvislosti s predkladaným materiálom čiastkovou správou o

krytoch civilnej ochrany, ktoré sa nachádzajú na území mestskej časti Staré Mesto a v správe

mestskej časti Staré Mesto by som chcel informovať ctené auditórium, že táto čiastková správa

obsahuje už k dnešnému dňu, takto je v elektronickej forme z titulu obsažnosti a počtu teda

strán sme ju ani netlačili do nejakej tlačenej formy a nedistribuovali. Je zverejnená na našej

webovej stránke. V čase predkladania tejto čiastkovej správy  na zasadnutí miestnej rady bolo
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celkovo spracovaných komplexne aj faktograficky 29 krytov civilnej ochrany z celkového

počtu 68 krytov civilnej ochrany. K dnešnému dňu, ku dňu konania miestneho zastupiteľstva je

komplexne spracovaných a zdokumentovaných 53 krytov civilnej ochrany. V tejto súvislosti by

som rád upriamil pozornosť teda k dôvodovej správe kde som sa snažil nejakým spôsobom aj

ozrejmiť obsah tejto čiastkovej správy tohto materiálu pričom pri samotnom koncipovaní a

spracovaní správy sme vychádzali z viacerých zdrojov informácií či už z externých alebo

interných zdrojov. Zároveň som do dôvodovej správy uviedol aj náklady mestskej časti Staré

Mesto, ktoré súvisia jednak so správou a samotnou údržbou tohto fondu krytov civilnej ochrany

s tým, že pri koncipovaní správy a pri spracovaní správy by som sa chcel v tejto súvislosti

poďakovať kolegovi z referátu civilnej ochrany BOZP a OPP pánovi Petrovi Turanovi, ktorý

naozaj sa venuje spracovaniu tejto správy, ktorá by mohla byť komplexne podaná a

prezentovaná už na najbližšom zasadnutí miestneho zastupiteľstva, myslím riadnom

zastupiteľstve. Čiže zhruba pán starosta toľko z mojej strany, v prípadne nejakých otázok som

samozrejme k dispozícii a je tu aj pán Ing. Turan. Takže ďakujem pekne zatiaľ.

Starosta:

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu nech sa páči. Pán Mikulášek

nech sa páči.

Poslanec Mgr. Mikulášek:

Ďakujem veľmi pekne. Ja som si tú správu teda pozrel a je to naozaj, že veľmi podrobná

správa o tom v akom stave máme naše CO kryty a v tej dôvodovej správe sú uvedené nákladové

položky vlastne, ktoré súvisia s tou kontrolnou správou predpokladám a teda, aby to všetci,

zaznelo to na kameru okrem toho, že to videli ako to je, ak to správne chápem tak bežné náklady

za priestory CO krytov v súvislosti teda so zmluvami o výkone správy 79 446 to sú vlastne naše

poplatky správcom bytových domov, v ktorých máme tie CO kryty, že toľko zhruba platíme,

aby teda mali predstavu obyvatelia. Často teraz tie CO kryty boli často preberané v súvislosti

so situáciou na Ukrajine, že čo nás to zhruba stojí a teda ak to správne chápem tie prvé tri alebo

teda prvé dve alebo tri položky, odborné prehliadky či už filtračno-ventilačných zariadení alebo

aj elektroinštalácií a posúdenie stavebného, technického stavu krytov to sú vlastne náklady,

ktoré sú v súvislosti teraz s touto správou hej, že sa nanovo robí? Ďakujem.

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

Ak teda môžem reagovať, ďakujem za otázku. Svojim spôsobom áno, sú to náklady aj

teda súvisiace s koncipovaním tejto správy, ale my máme povinnosť aj z hľadiska legislatívy

udržiavať a starať sa o tento fond krytov civilnej ochrany, samozrejme my v tých krytoch

musíme vykonávať tieto revízie či už elektroinštalácie alebo revízie filtračno-ventilačných

zariadení. Čiže mestská časť tie náklady tak či tak vlastne bude musieť zaplatiť alebo teda
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uhradiť, ale priamo ako s koncipovaním tejto správy oni nesúvisia. Ja ich tam len uvádzam, aby

bola teda predstava o nejakých tých nákladoch mestskej časti teda v súvislosti teda s krytmi

civilnej ochrany, ale sú to teda značné finančné prostriedky keď si to tak napočítame.

Poslanec Mgr. Mikulášek:

Ďakujem. Ja sa teda ešte akurát spýtam, že či máme aj znalosť, možno to tam mohlo byť

uvedené či dostávame nejakú kompenzáciu od ministerstva vnútra alebo niekde alebo je to

všetko na našich bedrách a z nášho rozpočtu je to platené?

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

Ak môžem teda reagovať tak samozrejme, že my si požiadame príslušný okresný úrad

Bratislava o možnú refundáciu týchto prostriedkov avšak tam musí byť splnená podmienka

odstránenia tých zistených revíznych nedostatkov. Takže my sa budeme musieť ešte potom

sústrediť aj na samotné odstraňovanie zistených nedostatkov či už v elektroinštaláciách alebo

teda v tých filtračno-ventilačných zariadeniach a to teda sú naozaj alebo budú naozaj vysoké

položky s tým, že tieto v kvázi odhady tých nákladov, ktoré mestská časť Bratislava-Staré

Mesto bude musieť vynaložiť alebo teda z hľadiska teda dispozícií finančných prostriedkov

aspoň z časti vynaložiť do týchto krytov civilnej ochrany. Oni budú a neviem či už aj nie sú

uvedené v tej správe, ale určite budú zakomponované do tej komplexnej správy aspoň odhadovo

teda podľa tých doručených revíznych správ tých odborne spôsobilých firiem alebo osôb.

Starosta:

Ďakujem pekne. Pokračujeme v diskusii. Nasleduje pán Šovčík nech sa páči.

Poslanec Mgr. Šovčík:

Vážení kolegovia táto správa je tu predložená na základe uznesenia, ktoré som ja

predložil do miestneho zastupiteľstva, ktoré ste podporili. Som veľmi rád, že to je v tomto

rozsahu. Chcem sa poďakovať kolegom z miestneho úradu, že sa zhostili dobre tejto úlohy,

pretože konečne prvýkrát v takom rozsahu mestskej časti vidíme čo to znamená mať CO kryty

a ako to tak pozerám tak na 90% sú nespôsobilé užívania. Takže otázka je, že čo s tým. Ja nie

som presvedčený, že teda hneď teraz si povieme a zajtra dáme do poriadku všetky CO kryty,

ale mohli by sme sa rozhodnúť, že minimálne v každom roku nejakú časť hej, lebo keď budeme

stále lamentovať, že ich máme nespôsobilé tak ich nikdy nebudeme mať spôsobilé, ale keď si

povieme, že čo ja viem každý rok, že dáme 2, 3 kryty do poriadku tak možnože za 10, 15 rokov

budú v poriadku všetky a potom tá priebežná údržba je už oveľa lacnejšia ako nechať ten kryt

20, 30 rokov tak a nestarať sa o neho. Samozrejme ako som aj vtedy povedal na zastupiteľstve

tú situáciu vyvolala kríza na našej východnej hranici, od nášho východného suseda a teda

dúfam, že nikdy nenastane situácia, že na našom území budeme musieť tieto kryty využívať na

to na čo sú určené, ale v každom prípade šťastie praje pripraveným takže by sme sa mali
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postupne postarať o to, aby boli na poriadku.

Starosta:

Ďakujem pekne. Ja len zareagujem. Viete ten investičný dlh, ktorý má táto mestská časť

v škôlkach, školách a v iných veľmi potrebných veciach na bežný život občanov v súčasnosti,

na kvalitný život dneška je tak veľký, že však budete schvaľovať o mesiac rozpočet, budete

mať predložený rozpočet investícií a aj bežný rozpočet. Takže ak škrtneme niekde proste deťom

v škôlke nejakú rekonštrukciu a dáme to na kryt tak to bude teda rozhodnutie, ale upozorňujem,

že tá správa ukazuje, že to sú milióny, skutočne milióny čo nám chýbajú a to čo potrebujeme

na bežný život našich detí a občanov, občaniek je myslím si, že z môjho pohľadu potrebnejšie,

ale samozrejme o tom bude rozhodovať teda poslanecký zbor. Ďakujem, pokračujeme teda v

rozprave. Pán Sládek nech sa páči.

Poslanec Mgr. art. Sládek, PhD.:

Ďakujem. Ďakujem aj za túto správu. Chcem len také dve otázky. Jedna je vlastne, že

na ďalšom zasadnutí bude teda predložená kompletná tá správa a v podstate tým pádom táto

rozprava bude pokračovať alebo bude príležitosť sa vlastne vyjadriť k tej komplexnej správe,

ale už teda v tejto čiastkovej vidíme ten a je ako spomínal pán starosta veľký investičný dlh a

ja sa chcem len spýtať, že mestská časť má teda vlastne ak som to správne pochopil povinnosť

sa o tieto kryty civilnej ochrany starať a vlastne nemala doteraz vyčlenené prostriedky na

plnenie si tejto povinnosti, že dobre ako keby snažím sa dopátrať ako je možné, že vlastne sa

neudržiavali po celé tie roky, že to vlastne je nejaká povinnosť, ku ktorej nie sú pridelené

finančné prostriedky? Dobre tomu rozumiem?

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

K tomuto ak môžem teda sa vyjadriť. Samotná údržba krytov civilnej ochrany už

nespadá pod samotný referát BOZP a OPP a krízového riadenia, ale toto by bola asi skôr otázka

na oddelenie majetkové, ktoré vlastne aj prostriedky finančné plánuje či už do bežného a v

prípade teda aj ak sa zvolí nejaký kryt k nejakej rekonštrukcii respektíve investíciám tak potom

sa tieto prostriedky dajú do kapitálového rozpočtu plánujú, ale to už neriešime my, to už skôr

to rieši naozaj či už majetkové bežný rozpočet alebo potom oddelenie investícií ako čo sa týka

investičných prostriedkov, nákladov.

Poslanec Mgr. art. Sládek, PhD.:

Rozumiem. Takže oddelenie civilnej ochrany vlastne zistí stav a to je všetko? Čiže oni

nemajú ako keby budget na udržiavanie tej spôsobilosti civilnej ochrany teda rozpočet, aby som

bol presný, lebo som nový poslanec, som si to chcel len ujasniť, aby som tomu rozumel. Čiže

máme tu oddelenie civilnej ochrany.

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:
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Referát.

Poslanec Mgr. art. Sládek, PhD.:

Referát, áno. Pardon, referát civilnej ochrany a bezpečnosti ochrany pri práci a ešte

niečo som tam videl, ale oni nemajú vlastne samostatný ako keby možnosť vykonávať, oni len

odporúčajú majetkovému.

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

V spolupráci teda.

Poslanec Mgr. art. Sládek, PhD.:

Teda, že by bolo dobré nejaký kryt obnoviť a keďže vždy bolo niečo dôležitejšie tak

jednoducho týmto spôsobom sa tie kryty dostali tam kde sú. Hej, dobre tomu rozumiem?

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

Asi tak.

Poslanec Mgr. art. Sládek, PhD.:

Ďakujem veľmi pekne.

Starosta:

Ďakujem. Ja by som možno ešte len doplnil. V niektorých oblastiach štát dáva prenesenú

právomoc samospráve a je to napríklad v oblasti stavebného oddelenia a oddelenia ochrany

životného prostredia. To znamená, že v niečom nám ten štát dal tú zverenú kompetenciu, v

tomto nám nedal. Áno to znamená, že toto je vec, že ak štát by mal rád tie kryty v poriadku tak

by mal zveriť aj k tomu nejaké finančné prostriedky, lebo len z podielových daní to nie sme

schopný utiahnuť a presne ako ste sa pýtali je proste 30 rokov o kryty sa nikto nestaral, lebo sú

tu ďaleko zanedbanejšie a pre život potrebnejšie prioritné veci sú školy, škôlky a tak ďalej. To

čo máme teda zverené kompetenčne, že sa o to musíme starať. Ďakujem, takže pokračujeme v

rozprave. Pán Mikulášek nech sa páči.

Poslanec Mgr. Mikulášek:

Ďakujem. Ja len možno doplním tú informáciu čo ste povedali pán starosta, že niekoľko

miliónov. Ja som narýchlo to spočítal to čo už máme zdokumentované tie nevyhnutné investície

do nejakého rekonštrukčného stavu pri tých 27 krytov zo 68 vychádza zhruba na 1 600 000

euro. Takže budeme mať predstavu o tom, že čo to znamená vlastne ten kryt do užívania alebo

teda do správneho stavu podľa tejto správy hej a to sme na 27 zo 68 takže tu naozaj bude

niekoľko miliónov, ktoré naozaj asi všetci vieme, že vieme použiť aj iným spôsobom a chýbajú

nám v školách, škôlkach a v iných zariadeniach, ktoré dennodenne potrebujeme k prevádzke

Starého Mesta. Ďakujem.

Starosta:

Dobre, ďakujem pekne. Ak nemá nikto už nejakú otázku alebo pripomienku tak
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poprosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh uznesenia.

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

Pardon, môžem ešte. Je to materiál, ktorý je informatívneho charakteru a bez teda bez

návrhu uznesenia pán starosta.

Starosta:

Aha, bez návrhu uznesenia. Čiže berieme to len na vedomie?

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

Áno, presne tak.

Starosta:

Čiže iba na vedomie berieme či?

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

Takto, v tom materiály nie je návrh uznesenia to som chcel tým povedať. Pardon, asi

som sa zle vyjadril.

Starosta:

Takže budeme hlasovať, že len berieme na vedomie.

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

Áno, áno.

Návrhová komisia:

Myslím, že by sme to mohli, že berieme na vedomie.

Starosta:

Áno, dobre. Tak nech sa páči.

Návrhová komisia:

Milé kolegyne, milí kolegovia. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré

Mesto berie na vedomie čiastkovú správu o krytoch civilnej ochrany na území mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto a v správe mestskej časti Bratislava-Staré Mesto tak ako vám bola

prezentovaná.

Starosta:

Ďakujem veľmi pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem pekne. Uznesenia bolo prijaté. Za bolo 19 poslancov a poslankýň. Ďakujem

pekne.

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

Ďakujem za pozornosť.
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Starosta:

Otváram bod 15 Rôzne.

15. Rôzne

Starosta:

Na úvod tohto bodu by som teda vám chcel oznámiť, že včera na porade vedenia sme

dostali informáciu z investičného oddelenia, že sa niektoré veci zmenili, preto som pozval pani

vedúcu investičného oddelenia, aby nám dala krátky úvod a budeme nútený alebo budeme

potrebovať zvolať mimoriadne zastupiteľstvo a to by bolo 21.11. o 14-tej poťažne s jedným,

maximálne dvoma bodmi. Takže o také slovo, že kvôli čomu poprosím teraz nech sa páči o

slovo pani vedúcu investičného.

Mgr. Zuberská, poverená riadením oddelenia investičné:

Dobrý deň. Ja som teda prezentovala včera na porade vedenia potrebu zvolania

mimoriadneho zastupiteľstva z dôvodu teda, že potrebujeme prefinancovať projekty, ktoré sú

financované z prostriedkov Európskej únie a vzhľadom k tomu, že ministerstvo posunulo

termíny predkladaných faktúr, ktoré budú hradené pred financovaním to znamená, že nepôjdu

z nášho rozpočtu, ale zaplatí ich priamo MIRRI. Nevieme ich uhradiť keďže tie projekty ešte

pokračujú a budú končiť v decembri, ten termín je dnes, niekoľko krát sa menil a to, že ten

termín je dnes sme sa dozvedeli minulý štvrtok takže sme hľadali spôsob ako tie projekty

prefinancovať. Čiže náš návrh je, nie je to len návrh, ale teda je to jediná možnosť ako tie

projekty ukončiť a prefinancovať keďže tento rok končí programové obdobie a nemôžme nijako

tie projekty predlžovať je, že ich pre-financujeme z nášho rozpočtu a následne požiadame

ministerstvo o preplatenie týchto faktúr. To znamená, že tie peniaze sa vrátia do nášho rozpočtu

niekedy začiatkom budúceho roku.

Starosta:

Ďakujem pekne. Čiže z tohto dôvodu, aby sme si odsúhlasili túto zmenu kapitálového

rozpočtu, aby sme mohli vykonať túto transakciu. Takže potrebujeme zvolať mimoriadne

zastupiteľstvo, ktoré sa bude teda konať 21. to je utorok o 14-tej. Predpokladám, že bude veľmi

krátke. Ak tam bude jeden bod, poťažne dva a tým pádom túto dôležitú vec splníme, aby sme

vlastne neprišli o tie fondy, ktoré nám potom budú preplatené. Takže ďakujem pekne. Treba

schvaľovať alebo stačí to oznámiť len? Dobre, ďakujem pekne. Ďalšie body do bodu rôzne nech

sa páči. Ak teda nie sú takže končíme tento bod. Otváram bod číslo 16 Interpelácie poslancov

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto.
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16.  Interpelácie poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Staré Mesto

Starosta:

Nech sa páči čiže otváram teda bod číslo 16. Pán Illéš nech sa páči.

Poslanec Mgr. Illéš:

Ďakujem za slovo. Pán starosta my poslanci sme z nášho titulu teda aj členmi školských

rád v materských školách, základných školách a ja som sa nedávno zúčastnil na školskej rade

v materskej škole na Beskydskej. Tam som zistil, že bývalé vedenie zanedbávalo stav alebo

chod v tejto škôlke a teda nová pani riaditeľka, zastupujúca riaditeľka mi povedala, že 18 detí

spáva na epedách a sú v podstate v nedôstojných podmienkach. Chcel by som sa teda spýtať a

ja som už na to aj upovedomil, chcel by som sa spýtať, že čo sa deje v tomto smere a kedy príde

k náprave tohto stavu. Ďakujem pekne.

Starosta:

Ďakujem pekne. Nech sa páči.

Zástupkyňa starostu Mgr. art. Kleinert:

Ďakujem pekne. Vieme o tom, je to už vlastne vyriešené v tejto chvíli. Takže už aj kryty

na radiátory sú aj vlastne riešime tie lehátka teda pod-lehátka či ako sa to povie a myslím si, že

teraz sa ten focus náš, ktorý je dôvod kedy sme tu na školy, škôlky a investičné dlhy, ale aj dlhy

v rámci interiérov vnímame veľmi pozorne a školy a škôlky sú pre nás naozaj prioritou aj v

skutkoch nielen teda v rečiach. Takže je to hotové v tomto smere. Ďakujem.

Starosta:

Ďakujem pekne. Bod číslo 16 Interpelácie má ešte niekto nejaký podnet? Ak nie tak

končím dnešné zastupiteľstvo. Ďakujem všetkým za účasť a o dvanástej máte možnosť obeda

v Hoteli Avance tuto oproti. Ďakujem pekne a vidíme sa teda 21.11. o 14-tej. Ďakujem a potom

12.12.


